
Protokoll	  fört	  vid	  Fårskärets	  vägförenings	  årsstämma.	   1603	  

Lördagen	  den	  21/5	  16.EFS	  huset	  Järnäs.	  

Närvarande	  enligt	  närvarolista.	  Bilaga	  1.	  

1.	   Fredrik	  Abramsson	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  alla	  välkomna.	  

2.	   Fredrik	  Abramsson	  valdes	  till	  ordförande	  för	  stämman.	  

3.	   Margaretha	  Heljebrandt	  valdes	  till	  sekreterare	  för	  stämman.	  

4.	   Samar	  Nath	  och	  Bengt	  Wennersten	  valdes	  att	  justera	  protokollet	  tillika	  
	   rösträknare.	  

5.	   Fastställande	  att	  dagordningen	  godkändes.	  

6.	   Närvarolistan	  godkändes	  som	  röstlängd.	  

7.	   Dagordningen	  godkändes.	  

8.	   Styrelsens	  och	  revisorernas	  berättelser	  godkändes.	  Margaretha	  Heljebrandt	  
	   redovisade	  verksamhetsberättelsen,	  Rolf	  Andersson	  gick	  igenom	  årsbokslutet	  

	   saldo	  på	  våra	  konton	  den	  19/5	  16	  109668:-‐	  skogen,	  303595;-‐	  löpande.	  

9.	   Stämman	  gav	  styrelsen	  ansvarsfrihet.	  

10.a	   Stämman	  godkände	  stadgeändring	  att	  kommunicera	  genom	  mail.	  

b.	   Fredrik	  Abramsson	  informerade	  om	  arbetsgången	  gällande	  vatten	  projektet.	  

	   Styrelsens	  förslag	  att	  godta	  Imtecs	  offert	  godkändes.	  Styrelsen	  fick	  i	  uppdrag	  
	   att	  fortsätta	  det	  påbörjat	  arbete.	  Extra	  debitering	  på	  3200:-‐/fastighet	  
	   godkändes	  av	  stämman.	  

	   Huvudkranarna	  vid	  varje	  fasighet	  kommer	  att	  tillhöra	  Fårskärets	  vägförening.	  

	   Styrelsen	  informerar	  separat	  om	  detta	  samt	  när	  stängning	  och	  öppning	  sker,	  
	   detta	  gäller	  sommarvatten,	  vintervatten	  kranarna	  kan	  vara	  på	  hela	  året.	  	  

	   Varje	  fastighetsägare	  måste	  se	  till	  att	  det	  finns	  en	  avstängningskran	  inne	  i	  
	   fastigheten,	  detta	  kommer	  att	  kontrolleras.	  

11.	   Ersättning	  till	  Styrelsen	  och	  revisorer,	  oförändrat.	  Styrelsen	  18000:-‐att	  själva	  
	   fördela	  inom	  styrelsen.	  	  

	   Till	  ordinarie	  revisorer	  750:-‐till	  	  var	  och	  en	  av	  revisorerna.	  

12.	   Styrelsens	  förslag	  till	  utgifts	  -‐	  och	  -‐	  inkomststat.	  se	  bilaga	  2.	  



	   Vi	  höjer	  rep.	  fonden	  till	  200:-‐	  

13.	   Val	  av	  styrelse	  och	  suppleanter:	  

	   Fredrik	  Abramsson	  	   Ordförande	   	   1	  år	  

	   Conny	  Vikström	   vice	  ordf.	   	   2	  år	  

	   Rolf	  Andersson	   Kassör	   	   2	  år	  

	   Margaretha	  Heljebrandt	   Sekreterare	   	   1	  år	  

	   Kenneth	  Hägglund	   	  	  	  	  Ledamot	   	   1	  år	  

	   Torgny	  Robertsson	   	  	  	  	  suppleant	   	   1	  år	  

	   Kristina	  Bergström	  -‐	  Meyer	  	  	  suppleant	  	   1	  år	  

	   Lars	  Dahle'n	   	   	  	  	  	  	  suppleant	  	   1	  år	  

14.	   Val	  av	  revisorer	  och	  suppleanter;	  

	   Karin	  Olsson	  	   	  	  	  	  	  	  ord.	  revisor	   1	  år	  

	   Kristina	  <karlström	  -‐	  Hallin	  	  	  	  	  ord.	  revisor	   1	  år	  

	   Thord	  Lundberg	   	  	  	  	  	  	  	  suppleant	   1	  år	  

	   Torbjörn	  Augustsson	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  suppleant	   1	  år	  

15.	   Val	  av	  valberedning:	  

	   Per	  Grünhagen	   	  	  	  	  	  	  	  	  Sammankallande	   1	  år	  

	   Lars	  Levander	   	   	   1	  år	  

	   Samar	  Nath	   	   	   	   1	  år	   	  

16.	   Övriga	  frågor:	  Nath	  undrar	  om	  vi	  skall	  installera	  bredband,	  Vi	  väntar	  med	  
	   beslut	  om	  detta	  och	  ser	  hur	  utvecklingen	  blir	  framöver.	  

	   En	  medlem	  ville	  få	  lista	  på	  alla	  medlemmar,	  vi	  undersöker	  om	  detta	  går	  att	  
	   ordna.	  	  	  

	   Kristina	  West	  tycker	  att	  vi	  har	  för	  många	  brasor	  på	  området	  vi	  har	  2	  eldnings	  
	   ställen	  dessa	  skall	  användas.	  

	   Lage	  Eriksson	  vill	  att	  vi	  reagerar	  på	  infiltrationen	  som	  grävs	  utanför	  tomtgräns	  	  

	   och	  ligger	  för	  nära	  vattenledningen.	  



17.	   Stämmans	  protokoll	  sätts	  upp	  på	  anslagstavlan	  samt	  hemsida,	  före	  
	   midsommar.	  

18.	   Justering	  av	  protokoll	  hos	  Margaretha	  Heljebrandt	  söndag	  15:00	  

19.	   Fredrik	  Abramsson	  avslutade	  mötet	  tackade	  för	  visat	  interesse	  och	  för	  
	   förtroendet.	  

	  

	  

Vid	  protokollet	  	  

	  

Margaretha	  Heljebrandt	   	   Fredrik	  Abramsson	   Samar	  Nath	  	  

sekreterare	   	   	   ordförande	   	   justerare	  

	  

Bengt	  Wennersten	  

justerare	  


